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 27 marca 2015 r na VI sesji Rady Miejskiej zwróciłam się z pisemnym wnioskiem o wykonanie
przejścia dla pieszych na ul. Krakowskiej w pobliżu skrzyżowania z ul. Głowackiego.      

  

Jak wiadomo jest to miejsce szczególnie niebezpieczne dla pieszych chcących przejść  na
drugą stronę ulicy , ponieważ  natężenie ruchu na ulicy Krakowskiej  w obu kierunkach jest 
ogromne i przejście przez ulicę graniczy z cudem jak i również na tymże skrzyżowaniu
nagminnie dochodzi do wypadków . Interpelacją skierowano do Generalnej Dyrekcji Dróg i
Autostrad w Krakowie.

  

W kwietniu otrzymałam pisemną odpowiedz na moje zapytanie z której wynika, iż Generalna
Dyrekcja Dróg i Autostrad zapozna się z warunkami drogowymi i ruchowych w tym miejscu oraz
rozpatrzy wniosek na lokalizację nowego przejścia dla pieszych  jeżeli zostaną spełnione
następujące warunki:
1. Zachowanie odpowiedniej widoczności przejścia zapewniającej bezpieczne korzystanie z
niego przez pieszych
2. Uzasadnienie wynikające ze znacznej liczby pieszych zainteresowanych przekraczaniem
drogi krajowej
3. W miejscu proponowanego przejścia musza być wybudowane chodniki po obu stronach drogi
4. Z uwagi na bezpieczeństwo pieszych przy ograniczającej przejrzystości powietrza ( zmrok,
deszcz, pora nocna) przejście musi być oświetlone.

  

W przypadku pozytywnej opinii co do lokalizacji przejścia dla pieszych  będą przedstawione
możliwości jego wyznaczenia wraz z ustaleniem zasady współpracy pomiędzy wnioskodawcą a
zarządcą drogi.

  

W najbliższym czasie  Rejon Wadowice dokona pomiaru natężenia ruchu pieszego we
wskazanym rejonie.

  

Mirosława Nycz 
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